
Zápis z jednání Osadního výboru Horní Stakory (OVHS) 7. 12. 2020 od 18 hodin 

Účast členů:  P. Švestková, Ing. Mlejnek, M. Štěpánek, J. Horák, M. Rybář, J. Krejčí 

Přizvaní zastupitelé: Ing. Blecha, V. Baboráková 

Hosté: pí. Filipová a L. Handíková 

  

1) Příprava na opravu komunikací po dokončení kanalizace – informace starosty z 

posledního jednání zastupitelstva - rada města jedná s investorem VaK MB na společné 

opravě povrchu komunikací po dokončení kanalizace a přeložky části vodovodu. Čeká 

se na specifikaci od dodavatele stavby. 

 

2)    Prostor ve škole pro činnost společenských organizací – P. Švestková informovala, že    

užívání bylo ukončeno z důvodu přidělení bytu nájemníkovi z domu č. 10 

v Kosmonosích, který je náhle v havarijním stavu. Jako náhradní prostor bude možno 

využívat místnost na fotbalovém hřišti v Kosmonosích.  

Pro spolkovou činnost stakorských občanů je tato možnost obtížně využitelná. Osadní 

výbor nadále považuje pro udržení minimálního společenského života v Horních 

Stakorách provedení rekonstrukce hasičárny dle připraveného projektu, jehož 

první etapa měla být realizována v tomto roce. 

 

 

   

       V diskusi zazněly informace o průběhu stavby kanalizace, která úspěšně pokračuje. 

Běžné komplikace jsou průběžně účastníky řešeny.       

Dále se diskutovalo jaké jsou možnosti řešit dokončení komunikací po dostavbě  

kanalizace v lokalitě Horní Stakory západ. Osadní výbor doporučuje svolat schůzku 

všech vlastníků a pokusit se dohodnout na možném řešení. Smlouvy vlastníků s městem 

Kosmonosy jsou v části vybudování komunikací nekonkrétní. 

 

 

Zapsala P. Švestková, předsedkyně osadního výboru. 


